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Beste Raadsleden, 
N.a.v. de op 06-11-2018 gehouden Stadsronde Zonneweide Lanakerveld in Malberg, voel ik mij 
genoodzaakt alsnog te reageren. 
Onder vérwijzing naar mijn inspraakreactie (20-09-2018) op de Stadsronde/Informatiemarkt van 
25-09-2018, waar ik nauwelijks een (voor mij bekend) Raadslid heb kunnen aanspreken, omdat zij 
er niet waren. Ik betwijfel ernstig of U als Raadslid mijn (schriftelijke) inspraakreactie heeft 
ontvangen, ook mede gezien dat deze niet gepubliceerd is op de Website van de Gemeente, in 
tegenstelling, wel die van andere. Bovendien heeft plaatsing pas afgelopen vrijdag (2 nov) tegen 
16.00 uur plaatsgevonden. 
Dat in deze Stadsronde enkele sprekers, met een pro voor het College voorstel, hier de kans 
krijgen is al zeer bedenkelijk, (Burgers behoren Raadsleden aan te spreken) maar ook dat deze tijd 
ten koste ging van de inspreek tijd van Burgers. 
Dat de Voorzitter mij vermaand, dat ik niet aan de Raadsleden zou mogen vragen, om eindelijk 
eens een antwoord op mijn inbreng en vragen te geven, is ronduit belachelijk en niet correct dat 
een Burger deze vraag niet mag stellen, aangezien mijn teleurstellende ervaring is dat ik nog nooit 
in de Stadsronde, een reactie of vraag van een Raadslid gekregen heb, bij het inspreken. 
Dat de voorzitter mij nauwelijks 5 minuten inspreken toestaat, maar andere insprekers ruimschoots 
het dubbele en daardoor mijn inspreken niet goed heb kunnen afmaken. Gezien dit alles ik een 
beroep op de mogelijkheid, indien een insprekende Burger zich onvoldoende gehoord voelt, om 
een beroep te doen op de mogelijkheid om een nieuwe Stadsronde over dit ondenwerp, te 
beleggen. 
Ps. Ik zou mij volledig willen scharen achter de 'oproep' van de jongeman die als allerlaatste een 
bijdrage heeft geleverd. 
In afwachting, 


